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Město Klášterec nad Ohří

Fotografi e v novinách označené tímto symbo-
lem vás upozorní, abyste navštívili náš server www.klnoviny.cz

Naleznete zde galerie fotografi í ze života měs-
ta, kulturních a sportovních událostí

Ve čtvrtek 23. dubna se uskutečnilo v pořadí druhé zase-
dání zastupitelů v tomto roce. Na programu jednání byly 
tentokrát například zpráva o projektech spolufi nancova-
ných z fondů EU a státního rozpočtu, poskytnutí půjček z 
fondu rozvoje bydlení, 1. kolo grantu v oblasti kultury „Jaro 
a mládí“, zpráva předsedy představenstva společnosti Láz-
ně Evženie, a.s. Ing. Stanislava Stehlíka o současném dění 
ve společnosti nebo neschválení záměru prodeje budovy 
zdravotního střediska v ulici Sadová. Většině těchto témat 
věnujeme samostatný článek, na některé dojde v příštím 
čísle. Na tomto místě pak shrneme některé další zajímavé 
informace, které na zastupitelstvu zazněly.
Starosta města informoval zastupitele o jednání s poslan-
cem Rabasem ohledně zřízení CHKO Střední Poohří a stře-
diska ekologické výchovy Šumná. V souvislosti s pádem 
vlády se veškerá příprava zatím pozastavila. Překážka prý 
není ani tak na straně ministerstva životního prostředí, jako 
spíš na straně ministerstva obrany. Protože se ale plány 
dotýkají i vojenského újezdu, je vstřícný postoj minister-
stva obrany pro zdar celého jednání nezbytný. Zadrhla se 
i jednání se společností Centrepoint Verne, a.s., která stále 
ještě nezaplatila v plné výši dohodnutou částku za pozem-
ky na IP Verne. Předchozí návrh zastupitelů, aby byla celá 
dlužná částka zajištěna směnkou, za kterou se zaručí čle-
nové představenstva mateřské společnosti CENTREPOINT 
a. s., nebyl obchodním partnerem přijat. Město tak musí 
spolu s právníkem hledat jiný způsob dohody. 
Zastupitele určitě nepotěšila ani informace, že právě probí-
há kontrola fi nančního úřadu na akce zateplení z roku 2001 
a 2002, při které bylo zjištěno pochybení. Městu za ně hrozí 
poměrně vysoká pokuta v řádu několika milionů korun. 
Záplavu nepříjemných zpráv završil starosta města informa-
cí, že město ani napodruhé nedostalo dotaci na revitalizaci 
objektů bývalé porcelánky a Weberova domu na centrum 
volnočasových, vzdělávacích a kulturních aktivit. 
Poslem špatných zpráv byl i místostarosta Ing. Stehlík, 
který se ve svém úvodním slově zmínil o havarijním stavu 
obkladů v aquaparku, jehož náprava si tentokrát vyžádá 
více než 200 tisíc korun. Protože se poslední velká oprava 
na aquaparku uskutečnila v roce 2000, je podle Ing. Steh-
líka potřeba počítat s tím, že maximálně do dvou let zde 
bude potřeba investovat podstatně větší částku.

Oslavy jara jsou zalité sluncem   

Město Klášterec nad Ohří
oznamuje,

že  od 1. 4. 2009
se stalo  plátcem DPH

Start jara je letos neskutečný. Jako by 
vlastně vůbec nebylo a z dlouhé zimy 
jsme přeskočili přímo do léta. Zatímco 
zemědělci z toho mají vrásky na čele, 
všichni ostatní se radují z teplých sluneč-
ných dnů a náležitě si je vychutnávají. 
Příroda možná jaro přeskočila, co ale k 
jaru neodmyslitelně patří, to jsou tradiční 
svátky, o které se ovšem nikdo ochudit nechce. V 
Klášterci jaro vítáme již tradičně na zámku pletením 
pomlázek a následným „šupáním“ dívčích zadečků. 
To proto, že my chlapi nechceme, aby nám naše 
dívky a ženy „uschnuly“. Vítání jara si letos užívaly 
v prostorách zámku a zámeckého parku také děti, 
pro které byl připraven bohatý kulturní program. A 
i když jsou už Velikonoce za námi, mohou se děti i 
dospělí těšit na další akce připravované tentokrát 
k blížícímu se nejkrásnějšímu měsíci v roce. Čeká 
nás tradiční stavění májky, rej čarodějnic, ale také 
oslavy 1. máje či probouzení skřítků ze zimního 
spánku. Na své si přijdou i milovníci umění. Vše 
podstatné o připravovaných akcích se dočtete uv-
nitř toho vydání .                                                      -rony-

Zhruba před rokem se objevil vážný zájemce o kou-
pi objektu č.p. 246, tzv. likusáku, jehož majitelem je v 
současné době město. 
Společnost REAL ESTATE a.s., která vlastní sousední 
pozemky po vyhořelém objektu, měla v plánu dosud 
stojící likusák zbourat a na takto získaném prostoru 
vybudovat čerpací stanici spolu s kruhovou křižovat-
kou. Ihned po zveřejnění záměru soukromého inves-
tora se vzedmula vlna nevole, dokonce vznikly dvě 
nesouhlasné petice. Vedení města tehdy neřeklo tak 
ani tak, pouze si od zájemce vyžádalo předložení sta-
noviska dotčených orgánů. Poté dění kolem benzino-
vé pumpy utichlo. Ale ne nadlouho. Společnost REAL 
ESTATE, a. s. před pár měsíci znovu požádala město o 
prodej budovy č. p. 246. Opětovnou žádost vzala rada 
města na své únorové schůzi na vědomí a zároveň 
uložila vedení města jednat s fi rmou REAL ESTATE, a.s. 
o možné podobě projektu včetně kompenzací vůči 
občanům a městu. 
Tato událost nemohla samozřejmě zůstat na posled-
ním zasedání zastupitelů bez povšimnutí. Přestože s 
tím původní program nepočítal, na návrh Ing. Vilánka 
byla záležitost čerpací stanice do jednání zařazena. A 
stejně jako před rokem vyvolala bouřlivou diskusi.

více čtěte na straně 2.

Další čerpací stanice ve městě
- druhé dějství

Od 1. do 10. května bude probíhat odstáv-
ka informačních systémů Ministerstva 
vnitra. V této době nebude možné prová-
dět žádné změny dat (evidence obyvatel) 
ani vydávat doklady (občanské průkazy, 
cestovní doklady, doklady vozidel). Minis-
terstvo záměrně využilo pro plánovanou 
odstávku dvou státních svátků a víkendů, 
aby byl dopad co nejmenší. Reálně se bude 
jednat pouze o 4 pracovní dny. V informač-
ním systému evidence obyvatel, informač-
ním systému evidence občanských prů-
kazů, informačním systému cestovních 
dokladů a v registrech silničních vozidel 
je v souvislosti s rozvojem eGovernmen-
tu připravována zásadní technologická 
změna. Uvedené technologické změny 
jsou nutné pro připravované zprovoznění 
systému základních registrů od 1. červen-
ce 2010 podle právě schváleného zákona 
o základních registrech, jsou nezbytné pro 
dosažení vyšší kvality ministerstvem vnitra 
zpracovávaných osobních údajů.         -red-

Odstávka systémů

Letošní druhé jednání zastupitelů postrádalo více pozitivních zpráv     

Místostarostovi Šroubkovi pro změnu přidělává vrásky na čele 
odvolání neúspěšných uchazečů v rámci výběrových řízení na 
zateplení Základní umělecké školy a Mateřské školy Lesní. Přes-
tože jejich námitky nemají podle něj šanci na úspěch, kompliku-
jí a odsouvají začátek realizace projektů. S ohledem na závazné 
termíny by přitom bylo třeba začít co nejdříve. 
Na dubnovém jednání zastupitelů ale zaznělo i několik pozitiv-
ních zpráv. Ing. Stehlík informoval zastupitele o aktivitách Fran-
tiška Baráka, který v Klášterci nedávno otevřel pohřební službu 
a uvažuje dokonce o zřízení malé smuteční síně v kapli na hřbi-
tově. Město jeho záměr vítá, ovšem konečné svolení musí Fran-
tišek Barák získat od katolické církve, která je vlastníkem kostela.
Dobré zprávy se dozvěděli i zájemci o výstavbu rodinného 
domku. Jednání místostarosty Šroubka s ředitelem správy 
nemovitostí ČEZu přineslo dohodu, jak odblokovat některé 
pozemky u objektu ICEN v Miřeticích. Ty jsou zatím ve vlastnic-
tví energetického gigantu, což doposud znemožňovalo rozvoj 
výstavby rodinných domů v této části města. 

I další potěšující informace zazněly z úst 
místostarosty Šroubka. Odbor strategic-
kého rozvoje dokončil projekt na zatep-
lení sídliště Václava Řezáče. Zdejší byty 
se budou prodávat až příští rok v rámci 
poslední 4. etapy a je tedy ještě čas zhod-
notit je provedenými opravami a zvýšit tak 
jejich cenu. Zdejší nájemníci se v uplynulém 
roce dočkali plastových oken, nových vcho-
dových dveří, novotou září střechy a pro-
koukly i vymalované chodby. Pokud město 
s projektem uspěje, zaplatí velkou část 
nákladů na zateplení Státní fond životního 
prostředí.  V závěrečném bloku věnované-
mu lázním zastupitelé potvrdili rozhodnutí 
rady z 5. března o jmenování nového před-
stavenstva Lázní Evženie a.s. ve složení Ing. 
Stanislav Stehlík, PaedDr. Václav Homolka 
a Mgr. Miroslav Andrle a zvolili dva nové 
členy dozorčí rady: Mgr. Alenu Škorcovou a 
Ing. Jiřího Marka.                                             -lara-

Spekulace o změnách ve vedení města se nepotvrdily, stejné zůstalo i složení rady města 

Jaké praktické úkoly má před sebou

nové představenstvo Lázní Evženie?

... strana  2

Rozhovor s místostarostou Ing. Stanislavem Stehlí-
kem

V Galerii Kryt vystavuje Adolf Born

... strana 3

S Romanou Parmovou o tom, jak se připravuje výstava

... strana 5

Způsob provozování 
restaurace Peřeje je 

prozatím nejistý
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ZPRAVODAJSTVÍ

Jaké hlavní důvody vedly ke změnám 
ve vedení akciové společnosti Lázně 
Evženie?
Za chod společnosti zodpovídalo od 
jejího založení 1. dubna 2008 tříčlenné 
představenstvo. Podle platné smlouvy o 
spolupráci mezi městem a Lázněmi Feli-
citas jako strategickým partnerem zde 
měl většinu dvou zástupců strategický 
partner. Stoprocentního akcionáře spo-
lečnosti – město Klášterec nad Ohří – v 
představenstvu zastupoval místostarosta 
Šroubek. Zpočátku fungovalo vše rela-
tivně v pořádku, ovšem v posledních 
měsících nedokázalo představenstvo 
zodpovědět některé důležité otázky. 
Dozorčí rada a později i valná hromada 
nedostávaly uspokojivé a objektivní 
informace o dosavadním hospodaření 
a výhledu činnosti společnosti Lázně 
Evženie. To byl také důvod, proč rada 
města při svém výkonu funkce valné 
hromady společnosti Lázně Evženie a.s. 
z tzv. bezpečnostních důvodů předsta-
venstvo odvolala a zvolila představen-
stvo nové, čistě z řad radních města. Pro-
tože bylo nové představenstvo zvoleno 
bez předchozího nominování zastupitel-
stvem města, byli jsme si vědomi, že náš 
mandát je v rovině tzv. úřednické vlády a 
že bude muset být na nejbližším jednání 
zastupitelstva potvrzen. To se také stalo.

Co následovalo bezprostředně po 
odvolání původního představenstva 
a jmenování nového?
9. března převzalo nově zvolené před-
stavenstvo ofi ciálně dokumentaci spo-
lečnosti Lázně Evženie a.s., zahájilo kon-
trolní činnost a začalo se seznamovat s 
chodem společnosti. Zjistili jsme přitom 
některá pochybení, za která je zodpo-
vědné předchozí představenstvo, zejmé-
na z hlediska zabezpečení obchodní-
ho vedení a vedení řádné evidence 
účetnictví a výkaznictví společnosti. To 
je přitom základní povinnost předsta-
venstva, která tak byla hrubě porušena. 
Vedle těchto faktických nedostatků, kte-
ré neodpovídají standardům ve veřejné 
společnosti, jsem já osobně viděl jako 
vážný problém naprosto neobjektivní 
informování o výhledu a možnostech 
společnosti v krátkodobém a středně-
dobém horizontu let 2008/2009. Vedení 
společnosti deklarovalo tzv. velkou nulu, 
což znamená, že by se mohla společnost 
Lázně Evženie a.s. dostat téměř na nulo-
vou ztrátu. Nicméně už po měsíci sám 
Ing. Konderla z Lázní Felicitas, vědom si 
svého odvolání, oznámil reálnou ztrátu 
cca 7 milionů korun. A podobně roz-
poruplných prohlášení jsme v tomto 
měsíci zažili mnoho. Fakticky nalezené 
nedostatky hovoří jasně a myslím si, že 
odpovědnost minulého představenstva 
je neoddiskutovatelná. 
V souladu se smlouvou o spolupráci měl 
strategický partner tj. Lázně Felicitas v 
představenstvu většinu a smlouva mu 
navíc zajistila předkupní právo na nákup 
akcií za nominální cenu. Vytvořenou 
ztrátu ale paradoxně hradilo stoprocent-
ně město Klášterec. S ohledem na tyto 

skutečností se mi jednoznačně potvrdi-
lo, že změna na postech představenstva 
byla naprosto nutná, nevyhnutelná a 
legitimní. Na naší poslední schůzce se 
zástupcem strategického partnera Ing. 
Konderla vůbec nezpochybnil legitimi-
tu převolení představenstva. A nabídl 
i možnost odstoupení od smlouvy 
dohodou, což se v současné době zdá 
jako nejlepší řešení. Nicméně nevylučuji 
ani další spolupráci s Lázněmi Felicitas. 
Muselo by to být ale na základě zcela jiné 
smlouvy a za jiných podmínek. 

Jaké praktické úkoly má před sebou 
nové představenstvo a které z nich 
považujete za nejdůležitější?
V první řadě je nutné doplnit personální 
zajištění společnosti, kterou nemůže řídit 
přímo představenstvo. V lázních musí být 
každodenní mnohahodinový dohled. 
Jmenování - budeme říkat výkoného 
ředitele - je plně v kompetenci nově 
zvoleného představenstva. Podle mého 
by k jeho nástupu mělo dojít s ohledem 
na složitou situaci co nejdřív. Současná 
doba je o to náročnější, že je potřeba 
dodělat chybějící resty z minula, nastavit 
novou organizační strukturu, shánět dal-
ší klientelu... 
Důležitým milníkem je pro nás smlouva 
s VZP na ambulantní rehabilitaci. Uza-
vření této smlouvy nám minulé předsta-
venstvo slibovalo od prosince loňského 
roku, nicméně do dnešní doby se tak 
nestalo. Doufáme, že tento nedostatek v 
nejbližší době napravíme. Kvůli určitému 
nestandardnímu jednání předchozího 
vedení společnosti Lázně Evženie si ředi-
tel VZP vyžádal potvrzení společnosti 
formou účetního zákonného auditu. Ten 
jsme nakonec dali i navzdory existujícím 
problémům s auditorkou dohromady. 
Ředitel VZP nicméně argumentuje také 
současnou ekonomickou krizí a zkráce-
ným rozpočtem fi nancí z jeho strany. V 
současné době máme smlouvy se zdra-
votními pojišťovnami, které reprezentují 
zhruba 15 % trhu, což není malá částka, 
ovšem VZP zůstává prioritní.

S ohledem na složitou situaci vás 
zřejmě čeká také řada důležitých jed-
nání na nejrůznějších úrovních.
Zhruba do měsíce svolá představen-
stvo společnou schůzi valné hromady, 
představenstva a dozorčí rady, na kte-
ré zazní mimo jiné závěrečná zpráva 
auditorky. Ta měla sice určité výhrady, 
nicméně si je vědoma, že ve společnos-
ti dochází v současné době k výměně 
vedení a s ohledem na tyto skutečnosti 
vyslovila -  naštěstí pro nás - kladný 
výrok. Nic to ale nemění na tom, že je 
třeba odstranit ještě spoustu nedostat-
ků. V době zasedání valné hromady 
by už měly být k dispozici podrobněj-
ší ekonomické informace i výsledky 
auditů zadaných městem a výsledek 
inventury. Představenstvo by zde mělo 
předložit připravený návrh organizač-
ního členění a střednědobý plán. 
Už příští týden nás čekají další jednání s 
VZP. Budu také neprodleně kontaktovat 
Ing. Konderlu s cílem jednat o dalším 
osudu smlouvy o spolupráci. Prioritou 
je jednoznačně vzájemná dohoda, ať 
už bude jakákoli.

Jak s odstupem hodnotíte vývoj v láz-
ních do začátku března, kdy jste pře-
vzal funkci předsedy představenstva 
společnosti Lázně Evženie?
Přestože jsou naše zjištění o situaci panu-
jící v lázních poměrně nepříjemná a roz-
sáhlá, musím potvrdit, že při založení a 
rozjíždění společnosti se udělalo mnoho 
práce. O to víc je pro mě nepochopitel-
né, proč se události zvrtly tímto směrem. 
Spousta dobře vykonané práce byla 
negována poměrně nepochopitelnými 
přehmaty a nekonáním.                        -lara-

 „Horkou“ debatu o případné další čerpací stanici ve městě vyvolal Ing. Jiří  Vilánek
          (SNK ED) na snímku  vlevo. 

O dění v kláštereckých lázních jsme toho v našich novinách už napsali spoustu. Od doby, 
kdy se v areálu staré střelnice poprvé objevily stavební stroje, aby zde za desítky milionů 
korun z fondů Evropské unie vybudovaly moderní lázeňské centrum, přes komplikovaný a 
trochu opožděný rozjezd lázeňského provozu až po nepříliš optimisticky vyhlížející hospo-
daření společnosti Lázně Evženie, a.s., které zamotalo na konci roku hlavy vedení společ-
nosti i města. Zatím poslední kapitolu v obsáhlé kronice kláštereckého lázeňství napsala 
rada města svým odvoláním původních členů představenstva společnosti Lázně Evženie 
a jmenováním „triumvirátu“ Ing. Stehlík, PaedDr. Václav Homolka a Mgr. Miroslav Andrle 
na jejich místo.  O současnosti a blízké budoucnosti lázní jsme si tentokrát povídali s nově 
zvoleným předsedou představenstva společnosti Lázně Evženie, a.s. místostarostou Ing. 
Stanislavem Stehlíkem. 

Potřebuje město Klášterec ještě jednu 
benzinovou stanici? Na toto téma vedli 
zastupitelé na svém posledním jednání 
ostrou debatu. O tom, že věc není zdale-
katak horká, jak se zdá, přesvědčoval pří-
tomné starosta Houška. 
„Rada města se bude rozhodovat až na 
základě studie, kterou dodá zájemce, a na 

Nová čerpací stanice se opět po roce dostala na jednání zastupitelůNová čerpací stanice se opět po roce dostala na jednání zastupitelů
základě vyjádření odboru územního plá-
nu města Kadaně, tak aby měla dostatek 
informací v případě, že záměr zastupitel-
stvu doporučí. Usnesení rady neznamená, 
že pumpu stavíme, ale pouze se ptáme, jak 
si zájemce představuje řešení tohoto úze-
mí. S projektem čerpací stanice je spojena 
možnost výstavby kruhového objezdu, což 

by pro město znamenalo určitý zisk. Pokud 
bude ale řešení navržené soukromým inves-
torem pro občany nepřijatelné, realizovat 
se nebude. Nevidím ovšem nic špatného na 
tom chtít vědět víc o plánech fi rmy. Vše se 
bude pečlivě zvažovat a rozhodně nepůjde 
ze strany rady města o žádné násilí. Uvedl 
jsem argumenty pro i proti, ale nebudu teď 
říkat ani „ne“, ani „ano“. To je předčasné.“
Jednoznačné stanovisko naopak zaznělo 
z úst místostarosty Šroubka. „Myslím si, že 
není vhodné vyměňovat kruhový objezd 
nebo křižovatku za benzinovou pumpu, kte-
rá není na hranici památkové zóny vhodná. 
Dovedu si představit, že budeme dopravní 
situaci v této lokalitě řešit například s Ředi-
telstvím silnic a dálnic, ovšem bez jakékoli 
souvislosti s benzinovou pumpou. Musíme 
jednoznačně říct, zda návrh investora pod-
poříme, nebo ne. Já se za sebe přimlouvám, 
abychom tento podnět neodsouhlasili.“
Kritický byl k výstavbě čerpací stanice  
Ing. Vilánek.  „Pumpy jsou v Klášterci už 
dvě. Myslím si, že je to dost a že už další 
nepotřebujeme. Spíš než třetí pumpou 
bychom se měli zabývat něčím jiným, pro 
občany důležitějším.“
Starosta Houška měl sice pro názor své-
ho kolegy pochopení, ale nabídl i jiných 
pohled na věc. „Rozumím tomu, neboť 
podobné argumenty zazněly od někte-
rých radních i od občanů. Jak už jsem řekl, 
nehodlám tento záměr prosazovat násilím. 
Na druhou stranu mám trochu problém 
říct, že je něčeho dost. Větší nabídka může 
naopak přinést levnější zboží. Tak to v kapi-
talismu funguje.“ 
Některá pozitiva na výstavbě benzínky 
viděl i místostarosta Ing. Stehlík. „Čerpací 
stanice jsou výnosný byznys a každé město, 
které ji na svém území povolilo, za to chtělo 
značné kompenzace. O nic jiného nejde. Je 
ale pochopitelné, že to každý vnímá jinak. 
Rozumím tomu, že mnoho občanů pumpu 
nechce, jen jsem chtěl vědět proč. V tuto 
chvíli nemám jasné stanovisko, nedokážu 
kategoricky říct, zda jsem pro pumpu, nebo 
ne. Na to nemám dost informací. I to byl 
důvod, proč jsme si vyžádali od společnosti 
Real Estate další podrobnosti. A proč jedná-
me právě s touto fi rmou? To je přece logic-
ké. Vždyť vlastní v dotčené lokalitě většinu 
pozemků.“
Výsledek vzrušené debaty, do které se zapo-
jilo i několik přítomných občanů, je násle-
dující: vedení města zatím nevydalo žádné 
závazné rozhodnutí a vyslechne si i podni-
katelské záměry dalších zájemců o koupi 
dotčených pozemků a budov.                  -lara-

Policie informuje ...

 Na parkovišti v ulici Dlouhá si majitelka 
zaparkovala modrou Škodu Fabia. Jaké 
bylo její překvapení, když druhý den ráno 
auto na místě nenašla. Policisté vyhlásili 
okamžitě po vozidle pátrání. Zloděj, který 
se dopustil krádeže za 182 000 Kč, dosta-
ne v případě dopadení spravedlivý trest. 

Špatné ráno ...

 Obvinění z krádeže si převzal 27letý 
Klášterečák. Využil skutečnosti, že poško-
zenému upadla peněženka na chodník, 
sebral ji ze země a místo navrácení z ní 
vytáhl padesátikorunu a peněženku 
odhodil. Následně z místa utekl. Muž se ke 
krádeži přiznal, po výslechu byl propuštěn,  
neboť jeho další vyšetřování bude probí-
hat na svobodě. 

Problémy za  „padesát“ ...

 V minulém týdnu kdosi okradl v Cho-
mutově 75letou ženu. Pachatel se jí snažil 
z ruky vytrhnout kabelku, ale narazil na 
odpor. Když seniorce došly síly, ztratila 
rovnováhu, upadla na zem a tašku pus-
tila. I v případě druhé krádeže došlo na 
přetahování. Tentokrát  51letá žena hájila 
svůj majetek, ale když se na kabele utrhla 
obě ucha, pachatel opět s lupem utekl. Po 
pachatelích bylo zahájeno ihned pátrání. 
Netrvalo dlouho a policisté zjistili, že oba 
případy má na svědomí 22letý mladík z 
Klášterce nad Ohří. Byl zadržen, obviněn 
z trestných činů loupeže a umístěn v cele 
předběžného zadržení, neboť na něj 
bude podán návrh na vzetí do vazby.

Už mu sklaplo ...

 V sobotu kdosi okradl 81letou seniorku. 
Když žena procházela Okružní ulicí, zloděj ji 
udeřil a když žena upadla na zem, vytrhl jí z 
ruky látkovou tašku a utekl. Kromě nákupu 
však našel uvnitř pouhých 150,- korun. Taš-
ka byla následně nalezená poblíž ve křoví 
a majitelce vrácena. Žena naštěstí utrpěla 
pouze lehká zranění, po pachateli bylo 
zahájeno ihned pátrání. Bude-li dopaden, 
bude obviněn z trestného činu loupeže.

Další „superhrdina“ ...

 Z trestných činů podvodu, krádeže, 
neoprávněného držení platební karty a 
řízení motorového vozidla bez řidičského 
oprávnění byl obviněn 28letý muž z Kláš-
terce nad Ohří. Policejní hlídka muže kon-
trolovala v ulici U koupaliště a vyšlo naje-
vo, že sice řídí vozidlo, ale nikdy nevlastnil 
příslušné řidičské oprávnění. Dále pak 
bylo prokázáno, že v červnu loňského 
roku odcizil v chomutovském marketu 
nakupující ženě platební  kartu, na kterou 
z bankomatu vybral dvacet tisíc korun. 
Aby toho nebylo málo, tak uzavřel na cizí 
jméno smlouvu o poskytování telefon-
ních služeb, zálohy neplatil a poškozené-
mu způsobil škodu ve výši téměř sedm 
tisíc korun.

Ten se činil ...

 Ing. Stanislav Stehlík

Sobotní podvečer narušily o tomto 
víkendu zvuky sirén, které svolaly hasi-
če nejen z města, ale i z širokého okolí 
k požáru, který vypukl v zadním traktu 
obchodního střediska „Krušnohor“. Ze 
skladu patřícího fi rmě ZAVA vyšlehly 
plameny, se kterými měly hasičské 
sbory z Klášterce, Kadaně a elektrárny 
Prunéřov plné ruce práce. Požár se jim 
ale podařilo dostat rychle pod kontrolu 
a zabránit tak větším škodám na majet-
ku. Ty se teprve budou sčítat, ale vzhle-
dem k tomu, že se jedná o obchod s 
potravinami, zřejmě budou vysoké.

Hasiči naostro ...
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Stejně jako v předchozích letech i letos 
nabídlo město Klášterec svým občanům 
nízkoúročenou půjčku z fondu rozvoje 
bydlení. Fond zřízený zastupitelstvem 
poskytuje už řadu let výhodný úvěr na 
výměnu oken, opravu balkonu, rekon-
strukci jádra, obnovu střechy nebo na poří-
zení nové fasády. 
V loňském roce dostalo půjčku sedm žada-
telů, kteří si mezi sebe rozdělili více než šest 
set tisíc korun. Vedoucí ekonomického 
odboru, pod který správa fondu rozvoje 
bydlení spadá, tehdy předpovídala, že v 
souvislosti s prodejem městských bytů a 
se vznikem společenství vlastníků zájem 
o půjčku ještě poroste. Realita je ale úpl-
ně jiná, a to zřejmě i kvůli fi nanční krizi. 
„Informace o výběrovém řízení byly uveřej-
něny jak na internetových stránkách města, 
tak v Kláštereckých novinách, ale zájem byl 
tentokrát minimální. O půjčku s 3 % úrokem 
a splatností 5 let požádal ve stanoveném 
termínu pouze jeden zájemce,“ informovala 
zastupitele, kteří o přidělení půjčky  roz-
hodují, vedoucí ekonomického odboru 
Ing. Dlouhá. Z fondu rozvoje bydlení se 
tak letos vyčerpá pouze 47 tisíc korun na 
výměnu oken.                                                -lara-

Reakce na rozhodnutí rady města bývají 
různé. Od nezájmu přes údiv až po radost 
a rozhořčení. Často to záleží na tom, jak 
se následky těchto rozhodnutí projeví 
v životě toho kterého člověka. Nejvíce 
rozporuplných reakcí proto většinou při-
chází v souvislosti s výběrovými řízeními. 
Vítěz může být jen jeden a neúspěšní 
žadatelé se s porážkou mnohdy smiřují 
jen těžko. To je i případ právě skonče-
ného výběrového řízení na pronájem 
restaurace Peřeje. Rada města ho vyhlá-
sila začátkem března a o měsíc později 
vybrala ze tří došlých přihlášek vítěze. Stal 
se jím dosavadní provozovatel restaurace 
Peřeje Václav Kříž. A to přesto, že nepřišel 
s nejvyšší nabídkou. Při samotném výbě-
ru měla ovšem hrát nejdůležitější roli prá-
vě výše nájemného. Ostatní dvě kritéria 
– reference a podnikatelský záměr – děla-
ly v konečném hodnocení jen 30 %. Je 
tedy celkem pochopitelné, že neúspěšný 
žadatel s nejvyšší nabídkou adresoval 
radě města prostřednictvím svého práv-
níka žádost o zrušení původního usnese-
ní a nové vyhodnocení přihlášek.
„Hlasoval jsem pro pana Kříže a to na zákla-
dě doporučení komise pro správu majetku, 
která se tím také zabývala,“ vysvětloval 
své rozhodnutí zastupitelům na jejich 
dubnovém zasedání starosta Houška. 
Zdůraznil přitom i morální nárok vítěz-
ného uchazeče. „Manželé Křížovi vyhra-
bali restauraci Peřeje z trosek a dokázali ji 
provozovat i v podmínkách, které tam jsou. 
Své rozhodnutí měnit nebudu, protože ho 
nepovažuji za špatné.“ 
S jeho argumenty ovšem nesouhlasil Ing. 
Vilánek. „Jsem členem této komise a jako 
jediný jsem byl proti. Někteří členové se 
zdrželi, ale je pravda, že většina se vyslovila 
pro nabídku pana Kříže. Komise je ovšem 
jen „parta“ lidí, kteří se sice mohou o něčem 
pobavit, ale zodpovědnost nemají žádnou. 
Tu nese rada města. Já osobně jsem pro to 
respektovat nejvyšší nabídku. Abychom 
mohli zajistit provoz restaurace, která by 
byla schopná fungovat v tandemu s láz-
němi, přišlo nás to docela draho. Nejprve 
muselo město zaplatit Ing. Spěváčkovi 1,8 
milionu korun za práce, které se v restauraci 
v minulosti provedly, a dále dostal 2 milio-
ny jako odstupné za předčasné ukončení 
pronájemní smlouvy. Probíhající stavební 

úpravy a vybavení kuchyně nás přijde na 
dalších několik milionů korun. V posledních 
několika měsících jsme do této restaurace 
dali a ještě dáme zhruba 8,4 miliony. Když 
si odmyslím odstupné, tak ve fyzických pra-
cích, které se dají odepisovat, nás to stálo 
6,4 miliony korun. Ve výběrovém řízení 
nám jedna fi rma nabídla pronájem 10 tisíc, 
druhá 15 tisíc a třetí 23 tisíc korun měsíčně. 
Přiznejme si, že to není žádný velký kšeft. 
Návratnost této - podotýkám že nezbytné 
- investice bude ve vybraném nájemném 
35 až 40 let! O to víc mě udivilo, že nakonec 
vybereme zájemce, který městu zaplatí 
ročně zhruba o 100 tisíc korun méně než 
uchazeč s nejvyšší nabídkou.“ Tento názor 
podpořil i místostarosta Šroubek. „Rad-
ní se nemohou schovávat za doporučení 
poradní komise, která nemá žádnou zod-
povědnost. Odpovědnost za své rozhod-
nutí nese jednoznačně rada města, která si 
stanovila určitá kritéria. Ta ale nakonec při 
výběrovém řízení nevzala v úvahu a vítě-

až 50 000 Kč
na dobu 7 až 12 měsíců

hotovost až do domu

měsíční splátky

•

•

•

+420 602 114 911
+420 774 420 526

www.smartpujcka.cz

HLEDÁME OBCHODNÍ ZÁSTUPCE
O nízkoúročenou půjčku O nízkoúročenou půjčku 

nebyl letos zájemnebyl letos zájem

Způsob provozování restaurace Peřeje je prozatím nejistýZpůsob provozování restaurace Peřeje je prozatím nejistý
zem se proto nestala nejvyšší nabídka.“
Ing. Stehlík naopak neviděl v rozhodnutí 
rady žádný problém. „Podmínky a kritéria 
jsou jedna věc, ale rada může nakonec roz-
hodnout jakkoli.“
Starosta nevyhověl žádosti některých 
zastupitelů, aby využil svého práva a sám 
pozastavil rozhodnutí rady. Dvanáct z pří-
tomných zastupitelů proto odsouhlasilo 
návrh, aby se rada města musela svým 
usnesením znovu zabývat. 
Způsob provozování restaurace Peřeje tak 
zůstává nejistý. Co se týče opravy restau-
race, ta by měla být podle Ing. Stehlíka 
dokončena na začátku června. Restaura-
ce se dočká nového sociálního zařízení, 
stavební úpravy postihnou také salonek 
a vstup. Stavební část přijde na 1,4 mili-
onu korun. Moderní vybavení kuchyně 
pak bude pořízeno za 1,7 milionů korun. 
Původní projekt byl fi nančně náročnější, 
ale vzhledem ke krizi byly náklady výraz-
ně omezeny.                                                 -lara-

První měsíce roku 2009 jsou na dobré 
zprávy poněkud skoupé. O to víc potěšila 
ta, která přišla před několika málo dny z 
ministerstva vnitra: Klášterec nad Ohří již 
potřetí uspěl v programu prevence kri-
minality a získal tak více než půl milionu 
korun. „Letos byl o program prevence krimi-
nality velký zájem. Přihlásilo se cca 120 měst, 
takže konkurence byla opravdu veliká. O to 
víc nás těší, že jsme uspěli s oběma podanými 
projekty a navíc jsem dostali 100 % požado-
vané částky,“ neskrýval radost z úspěchu 
velitel městské policie Petr Hörbe, který 
má na tvorbě obou projektů lví podíl.
„V tomto roce jsme ve spolupráci s policií ČR 
připravili celkem dva projekty: pořízení další 
kamery a vybavení hřiště u ZŠ Petlerská. V 
pořadí již sedmá kamera bude umístěna na 
autobusovém nádraží. Toto místo jsme zvolili 
záměrně, protože to je nejen důležitý doprav-
ní uzel, ale v poslední době se tu vyrojila celá 
řada nových provozoven a podniků včetně 
několika heren. Dá se tedy očekávat, že tu 
vzroste riziko drobné kriminality,“ vysvětluje 
volbu pro umístění zatím poslední kamery 
Petr Hörbe. Podle jeho slov by mělo sedm 
kamer ve městě zatím stačit. V příštím roce 
chce své žádosti zaměřit hlavně na sociál-
ní prevenci, konkrétně na hřiště. „V komisi 
prevence kriminality jsme se už před něko-
lika lety usnesli, že by bylo dobré postupně 
zpřístupnit školní hřiště, kde se vybudují 
sportovně oddychová centra, která mohou 
dopoledne využít žáci školy a odpoledne a o 
prázdninách široká veřejnost. Ve spolupráci s 
odborem místního hospodářství se zrenovo-
valo hřiště v areálu ZŠ Školní. Teď přichází na 
řadu hřiště u Základní školy Petlerská. Za 294 

tisíc, které jsme získali 
z programu prevence 
kriminality, se sem poří-
dí horolezecká stěna 
a lanová pyramida. 
Pokud budu mírný opti-
mista, mohly by se tyto 
atrakce objevit na hřišti 
někdy v říjnu, listopadu.“ 
Protože se odboru místního hospodářství 
podařilo získat dalších 450 tisíc jako dar od 
společnosti Severočeské doly, dočkají se 
zdejší děti i dalších herních sestav.
Předcházení kriminality se Klášterec sou-
stavně věnuje už několik let. „První pro-
gram prevence kriminality města schválili 
zastupitelé v prosinci 2005, jeho uprave-
nou verzi pro roky 2009-2011 pak zastupi-
telé odsouhlasili v prosinci loňského roku. 
Program vznikl ve spolupráci městské 
policie a policie ČR, která poskytla potřeb-
né analýzy a statistiky, a svůj podíl na jeho 
vzniku má i odbor sociálních věcí. „Cílem 
schválené koncepce je jednoznačně snížení 
kriminality ve městě. Prevenci rozlišujeme 
situační a sociální. Do situační prevence spa-
dá především zavádění a rozšiřování kame-
rového systému. Sociální prevencí se rozumí 
například budování hřišť, volnočasové akti-
vity, poradenství, besedy na školách apod.,“ 
vysvětluje Petr Hörbe. Vedle městské 
policie, která toho má na starosti v oblasti 
prevence kriminality nejvíc, se do této čin-
nosti zapojují svým způsobem také poli-
cie ČR, sociální odbor, školy či dům dětí a 
mládeže. Poslední zmiňované hlavně tím, 
že nabízejí různé kroužky a volnočasové 
aktivity.                                                              -lara-

Rolety látkové, řetízkovéRolety látkové, řetízkové
Sítě proti hmyzuSítě proti hmyzu
Těsnění do oken a dveříTěsnění do oken a dveří
Žaluzie-horizontální, vertikální:Žaluzie-horizontální, vertikální:
* na plastová okna * na EURO okna *na okna VELUX * na plastová okna * na EURO okna *na okna VELUX 
* celostínící * na hliníková okna* celostínící * na hliníková okna
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Ve dnech 2. a 22. dubna se uskutečnily 47. a 48. schůze rady města. Přinášíme 
vám několik, z našeho pohledu zajímavých, bodů jednání. Rada města mimo 
jiné:

schválila nabytí nadačního příspěvku z Nadace ČEZ Městskému ústavu 
sociálních služeb Klášterec nad Ohří, Lípová 545, ve výši 200 000,- Kč na 
projekt Bezbariérové zařízení pro těžce mobilní obyvatele ústavu;
schválila zadání zakázky – Zpracování projektové dokumentace pro prove-
dení stavby k akci „Rehabilitace zámeckého parku a nábřeží v Klášterci nad 
Ohří“ fi rmě Zahrada nad Metují s.r.o., Nové Město nad Metují;
schválila uzavření nájemní smlouvy s p. Václavem Křížem, Klášterec nad 
Ohří na pronájem objektu „Restaurace Peřeje“ v Klášterci nad Ohří za 
měsíční nájemné 15 000,- Kč;
doporučila představenstvu Lázní Evženie a.s., urychleně uzavřít obchodní 
smlouvu o zajištění klientů do lázní s hotelem Excellent;
schválila poskytnutí účelové dotace ZŠ Krátká ve výši 10 000,- Kč na projekt 
– výměnný pobyt dětí z partnerské školy v Hessensku;
schválila zadání zakázky „Restaurace Peřeje – stavební úpravy vnitřních 
prostor“ uchazeči NEPRO stavební s. r. o., Klášterec nad Ohří;
schválila zadání zakázky „Restaurace Peřeje – vybavení kuchyně“ uchazeči 
Tip – Ex Partner, s.r.o., Praha 5;
doporučila místostarostovi města p. Tomáši Šroubkovi, aby odstoupil z 
funkce místostarosty města.
vzala na vědomí informaci o havarijním stavu obkladů v bazénech Aqua-
parku;
schválila zadání zakázky - Zajištění technického dozoru investora stavby 
k akci „Realizace energetických úspor v objektu ZŠ Školní v Klášterci nad 
Ohří“ fi rmě Ing. Arch. D. U., Ing. I. H. UNIART – projektová kancelář, Mari-
ánské lázně;
schválila zadání zakázky – Zajištění technického dozoru investora stavby 
k akci „Realizace energetických úspor v objektu MŠ Lesní v Klášterci nad 
Ohří“ p. F. P., projekce, inženýrink, reality, Klášterec nad Ohří;

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

Střípky ze zasedání rady městaStřípky ze zasedání rady města

Richard Spurný Karolína Hynková

Jakub DvořákNatálie SeničováKarel Weber

Noví občánci města

Veronika Palátová Sharon Hynková

Michal JanákKateřina Hniličková

Sedm kamer by mělo Sedm kamer by mělo v Klášterci v Klášterci stačitstačit

V posledním čísle Kláštereckých novin jsme 
vás informovali o tom, že by se řidiči mohli v 
rámci oprav ulice Petlerská, které právě nyní 
provádí Ústecký kraj, dočkat nové okružní 
křižovatky na místě střetu ulic Petlerská a 
Dlouhá. Jak ale prozradil na posledním jed-
nání zastupitelů místostarosta Stehlík, rea-
lizace třetího kruháku byla zatím uložena 
k ledu. Město, které si od jeho vybudování 
slibovalo větší bezpečnost na rušné silnici, 
nemá v současné době potřebné fi nance a 
kraj s ním ve svém projektu nepočítá. „Kru-
hák vidím v těchto místech stále jako dobré 
řešení, ale prozatím na něj můžeme zapome-
nout. Podmínky dotačního programu, z kte-
rého kraj fi nancuje opravu silnice Petlerská, 
jsou totiž takové, že po ukončení stavby se zde 
nesmí pět let „kopnout“.“ Dokumentace, kte-
rou si město nyní nechává vypracovávat, 
bude tedy v záloze pro budoucí využití.
Zatímco s kruhovým objezdem se  mohou 
řidiči prozatím rozloučit, na bezpečnějších 
přechodech u základních škol Petlerská 

a Krátká se už pracuje. Pokud se naplní 
zatím jen ústní příslib představitelů kraje, 
uhradí tyto stavby nad rámec původního 
projektu právě Ústecký kraj. Starosta Houš-
ka je v tomto mírný optimista. „Do projek-
tu Ústeckého kraje jsme vstoupili se svými 
dvěma vlastními projekty. Z kraje nám vyšli 
vstříc jen částečně. Kruhový objezd zamítli, 
ovšem na úpravu přechodů máme slíbený 
příspěvek 1 milion korun. Nikdo z kraje nám 
ale zatím nedal písemnou smlouvu. Jednání 
proto pokračují a věřím, že oba přechody kraj 
nakonec zafi nancuje.“                                           -lara-

Třetí „kruhák“ ve městě zatím nebudeTřetí „kruhák“ ve městě zatím nebude
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Krajská přehlídka tanečních oborů ZUŠ, 
do níž postoupily choreografi e vybrané 
odbornou porotou z jednotlivých okre-
sů, proběhla 6. dubna v Ústí nad Labem. 
V tamním Severočeském divadle opery a 
baletu se představily děti ze ZUŠ ve Varn-
sdorfu, Bílině, Ústí nad Labem, Teplicích, 
Mostě, Litvínově, Žatci, Chomutově, Kada-
ni a Klášterce nad Ohří. Posledně jmeno-
vaná umělecká škola jela přitom do Ústí 
se čtyřmi choreografi emi. Jedna z nich 
postoupila přímo do národního kola, další 
si vysloužila návrh na postup, třetí odešla 
alespoň s oceněním.
Přímý postup do národní přehlídky a 
zároveň ocenění za pedagogickou práci a 
přirozený projev dětí získala choreografi e 
Komáři. „Je to vzorová ukázka choreogra-
fi cké a pedagogické práce s dětmi ve věku 7 
až 8 let. Děti perfektně zvládly prostor jeviš-
tě i hudební předlohu. Byly mezi nimi moc 
pěkně vytvořené a zvládnuté vztahy, které 
si uvědomovaly. Choreografi e měla vývoj a 
cit pro rytmus,“ shodla se čtyřčlenná poro-
ta složená ze tří celorepublikově uznáva-
ných tanečnic, choreografek a pedagožek 
v oblasti scénického tance a šéfsbormistra 
a dirigenta Ústecké fi lharmonie.
Návrhem na postup do národní přehlídky 
a rovněž oceněním za scénický tvar pak 
porota ohodnotila výkon kláštereckých 
tanečnic nad 18 let. Jejich Japonská inspi-
race měla velmi soustředěnou choreogra-
fi i se začátkem a úžasným závěrem. Byla 
zpracována výborně jak po pohybové, tak 

Komáři z Klášterce si vytančili přímý postup do národní přehlídkyKomáři z Klášterce si vytančili přímý postup do národní přehlídky
i výtvarné stránce. Svou důležitost přitom 
sehrála rýže jako rekvizita, která byla oprav-
du všude.
„V případě třetí choreografi e Holubičko, kdes 
byla, nám někteří porotci vytkli použití židlí 
jako rekvizit, neboť děti ve věku 9 až 10 let by 
to jistě zvládly i bez nich.  Na druhou stranu 
jsme ovšem obdrželi za ni ocenění za poetic-
ký námět a jeho pohybového vyjádření. Děti 
tak celou porotu přesvědčily svým výkonem 
o pohybovém nadání,“ říká Zora Breczková, 
která vyučuje taneční obor při ZUŠ v Kláš-
terci nad Ohří. Jak dodala, na své svěřence 
je právem hrdá. Dobrý pocit ji proto nezka-
zil ani fakt, že choreografi e Voda v čase, čas 

ve vodě nezískala žádné ocenění. Porota 
sice ocenila zajímavé a hluboké téma, ale 
zároveň ho označila za velice těžké pro dív-
ky ve věku od 10 do 11 let. Dobře naučené-
mu chybí dosud duše, tedy více plynulosti 
a jemnosti v běhu tanečního děje.
Národní přehlídka tanečních oborů ZUŠ se 
bude konat v Pardubicích. Kromě klášterec-
kých dětí si z Chomutovska přímý postup a 
ocenění za umělecký projev vybojovaly 
ještě tanečnice ze ZUŠ v Chomutově s cho-
reografi í Me and you. Další dvě postupující 
choreografi e Mašlení a Kateřina, Týna, Lída 
pocházejí z dílny ZUŠ E. Randové v Ústí nad 
Labem.                                                               -otys-

                       
Významná výročí 29. dubna – 10. května

                         29. 4. 1899 - Camille Jenatzy jako první člověk v automobilu překonal
                                                    rychlost 100 km/h.
30. 4. 1789  - George Washington jmenován prvním prezidentem Spojených států. 

kalendář zajímavostí ...kalendář zajímavostí ...

30. 4. 1945 - Adolf Hitler, nacistický politik a diktátor a Eva Hitlerová (Braunová) 
spáchali sebevraždu v obleženém Berlíně.
01. 5. 1953 - Ke svátku 1. května zahájila vysílání Československá televize – z budo-
vy Měšťanské besedy. 
01. 5. 1955 - V Praze byl na Letné odhalen pomník sovětského diktátora J. V. Stali-
na. Pomník byl odstřelen v roce 1962.  
01. 5. 1931 - Byl otevřen mrakodrap Empire State Building v New Yorku.
02. 5. 1945 - Němci popravili v Terezínské pevnosti 56 příslušníků českého odboje.
03. 5. 2008 - Zemřel František Sahula, kytarista a zpěvák skupiny Tři sestry.
04. 5. 1802 - V Rakousku (a tedy i v Čechách) byla zrušena doživotní vojenská 
služba.
04. 5. 1979 - Margaret Thatcherová se stala první ženskou předsedkyní vlády Spo-
jeného království.  
04. 5. 1977 - zemřel Karel Höger, český herec.
05. 5. 1977 - Na pulty obchodů se dostal první sériově vyráběný počítač (Apple II).
06. 5. 1889 - V Paříži byla během Světové výstavy otevřena Eiff elova věž.
06. 5. 1937 - Při přistávání na letišti Lakehurst v New Jersey explodovala vzducholoď 
Hindenburg. 
07. 5. 1915 - Německá ponorka U-20 potopila zaoceánský parník RMS Lusitania. 
Zemřelo 1198 pasažérů, včetně 128 Američanů, což přispělo ke vstupu USA do první 
světové války
09. 5. 1946 - Byla otevřena Zoologická zahrada ve Dvoře Králové nad Labem.
09. 5. 1974 - Bylo otevřeno pražské metro

rok 1879 - 130. výročí
V roce 1879 byl postaven silniční most přes 
řeku Ohři. Spočíval na dvou pilířích na břehu a 
na dvou ve vodě. Most byl vysvěcen farářem 
E. Tuchou. Stavba znamenala konec převoz-
nického řemesla, které se zde provozovalo od 
nepaměti, a zřejmě i plavení dřeva po Ohři, 
neboť pod mostem již nebylo možno s vory 
proplout.

rok 1879 - 130. výročí
V roce 1879 bylo u příležitosti oslav stříbrné 
svatby císaře Františka Josefa I. vysazeno 
pět lip kolem sloupu Nejsvětější Trojice na 
náměstí.

rok 1889 - 120. výročí
Hrad Hasištejn zdědil Emanuel Karsch, který 
projevil o panství zájem. O dva roky pozdě-
ji ho nechal kompletně opravit za 12 tisíc 
zlatých a zpřístupnit. Od té doby byl hrad 
jedním z nejoblíbenějších výletních míst 
v okrese.

rok 1889 - 120. výročí
Ve městě vzniklo 6. prosince Zemědělské 
kasino, které mělo za úkol propagovat mezi 
zemědělci nové způsoby hospodaření a 
hájit jejich zájmy. Později kasino nahradil 
Svaz zemědělců.    

rok 1909 - 100. výročí
Městská rada jedná o pronájmu lázeňského 
domu, který byl v té době majetkem města. 
Podnik Kyselka patřil Spolku ostrostřelců. 
Krátce poté veřejné lázně zanikly.   

rok 1909 - 100. výročí
Město Spolku dobrovolných hasičů přispělo 
na koupi 1. hydrantového vozu.

rok 1909 - 100. výročí
10. února byla schvalována městskou radou 
koupě 1. psacího stroje pro městský úřad. 
Ne všichni radní byli touto novotou nadše-
ni. Dr. Rösch musel radní přesvědčovat, že 
psací stroj znamená pokrok a všechny lepší 
radnice už jej mají. Koupě byla schválena 
pod podmínkou dodávky rovnou z továrny, 
aby jim případný obchodník nepodstrčil již 
opotřebovaný brak.

rok 1909 - 100. výročí
V tomto roce zde byla postavena nová velká 
budova chlapecké a měšťanské školy. Byl 
tím vyřešen problém chybějících prostor 
pro vyučování, když při požáru města v roce 
1859 shořela budova školy. O pět let později 
bylo rozhodnuto, že mohou školu navštěvo-
vat také dívky.

zpracovala: Adéla Václavíková 
zdroj: Z. Vachata- Přehled dějin města a okolí, 1997

Víte, jaká výročí slaví město
Klášterec nad Ohří v tomto roce?

 foto: archiv

Napsali jste do redakce ...

Již od ledna žáci 6. – 9. tříd ZŠ Petlerská 
pracují společně na projektu „Zámořské 
objevy“, který je realizován s fi nančním 
přispěním Města Klášterec nad Ohří. 
Cílem jejich práce je podrobně se sezná-
mit s dějinami zámořských objevů a 
s tím, jak ovlivnily světovou historii. Pod 
vedením učitelů napříč všemi předměty 
zjišťují nové informace. Ty mohou využít 
během vypracovávání úkolů v Projektové 
soutěži, jejíž vyhodnocení čeká na žáky 
začátkem června. Také dějepisná olympi-
áda byla tématicky zaměřená na historii 
zámořských objevů. Projekt však není jen 
o historii. Pro žáky je učiteli připravováno 
mnoho akcí, které přímo i nepřímo souvi-
sí s tématem zámořských objevů. Jedno 
odpolední vyučování  bylo také věnováno 
projektu. Šesťáci a sedmáci se v bazénu na 
ZŠ Krátká, pod odborným vedením pana 
Vopičky z chomutovské Regeny a dvou 
plaveckých instruktorek, naučili základy 
záchrany tonoucího. Pro vyšší ročníky uči-

telé připravili program v tělocvičně, kdy si na pěti stanovištích vyzkoušeli svou tělesnou 
zdatnost.  V hodinách pracovního vyučování připravují dívky oblečení, čelenky a další 
ozdoby domorodců objevených oblastí. Nejvíce však dívky baví výroba pirátských vlajek. 
V hodinách výtvarné výchovy žáky téma zámořských plaveb také zaujalo a již vytvořili 
mnoho krásných obrazů lodí a map. Vše se ale nemusí odehrávat ve škole. Nejen že žáci 
doma zpracovávají úkoly k projektové soutěži, lepí také modely historických korábů a v 
DDM Volňásek, pod vedením ochotných pracovnic, vyrábějí keramické lodě. 
Projekt vyvrcholí začátkem června komponovaným vystoupením, ve kterém  žáci před-
staví plody své několikaměsíční práce.                                                                          - Lucie  Lipková -

ŠKOLA  PLNÁ  „OBJEVŮ“

V pátek 24. dubna se v klášterecké Galerii 
Kryt otevřela vernisáží dlouho očekávaná 
výstava českého malíře, kreslíře, ilustrátora, 
animátora a karikaturisty Adolfa Borna. Na 
mnohých návštěvnících však bylo zřetelné 
zklamání, že se nemohli s tímto umělcem 
setkat osobně, protože duchovní otec 
Macha a Šebestové na vernisáži přítomen 
nebyl. Počáteční zklamání ale pominulo ve 
chvíli, kdy se na obrazovce připraveného 
televizoru objevila příjemná tvář umělce s 
osobním pozdravem všem návštěvníkům 
výstavy. Toto překvapení připravila pro 
všechny přítomné Romana Parmová, která 
společně s Jaroslavem Heindlem z televize 
Focus navštívila Adolfa Borna v jeho atelié-
ru, kde vybírala exponáty pro tuto výstavu. 
Jak to bylo nebo nebylo jednoduché zís-
kat do Klášterce výstavu takového velkého 
umělce, jakým Adolf Born bezesporu je, 
jsme se zeptali přímo Romany Parmové, 
která má výstavu „na svědomí“.
„Nejdůležitější je vždy sehnat telefon a potom 
doufat, že to sluchátko na druhé straně někdo zvedne. To se nakonec podařilo a já se spojila s 
jeho velice ochotnou paní. Nějaký čas jsme si „mejlovali“, také jsem poslala obrázky naší galerie 
s popisem, kdo tu vystavoval – například Saudek, Pilarová, Srncová atd ... Nebylo to jednodu-
ché pana Borna přesvědčit, že u nás budou jeho obrazy jako v bavlnce a přijde se na ně podívat 
mnoho jeho fanoušků. Pan Born už výstavy moc nepodniká. Spíš se věnuje životu v ateliéru.  
Ale prý jsem ho oslovila svým hlasem a protože jsem mu vycházela se vším vstříc, nakonec 
skoro po roce svolil, že v Klášterci vystavovat bude,“ culí se  Romana Parmová, protože ví, že 
se jí povedl husarský kousek.  Vždyť Adolfu Bornovi bude letos 79 let a přece jen už dává 
přednost tomu svému klidu v pohodlí domova. 
„Když jsme s Jardou Heindlem přijeli do jeho pražského ateliéru, od začátku na nás dýchala 
úžasná atmosféra. Na každém kroku bylo vidět a cítit, jak velký umělec pan Adolf Born je. Při-
vezli jsme mu nějaké dárečky z našeho města a na oplátku jsme si odvezli neuvěřitelné zážitky, 
samozřejmě jeho zapůjčené obrazy a jako třešinku na dortu natočený rozhovor pro návštěv-
níky naší galerie. Je to pan umělec a moc mu fandím“.
Neváhejte navštívit výstavu v nově vymalované klášterecké Galerii Kryt, která potrvá až 
do  6. června. Určitě vás také překvapí nové osvětlení, které umocňuje příjemné zážitky z 
vystavených exponátů, z nichž některé jsou prodejní.                                                                 -rony-

V Galerii Kryt vystavuje Adolf BornV Galerii Kryt vystavuje Adolf Born

Odbor MHDaŽP letos opět vypíše soutěž  „O nejhezčí květinovou výzdobu“. Předmě-
tem soutěže je květinová výzdoba oken, balkónů, lodžií nebo teras bytů či předzahrá-
dek rodinných domů viditelných z veřejných ploch města (obce). Bude se jednat o 2. 
ročník a přihlášky budou k vyzvednutí na MěÚ Klášterec nad Ohří a otištěny v Kláš-
tereckých novinách. Termín pro přihlášení do soutěže je červenec – srpen, vyhlášení 
výsledků proběhne v září. Na výherce opět čeká fi nanční odměna.
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TANEČNÍ PRO DOSPĚLÉ 

2. května od 9 do 12 hodin 
DEN ZEMĚ 
Tradiční oslavu na dětském dopravním 
hřišti v ulici Petlerská pořádá Strana Zele-
ných v Klášterci. Připraveny jsou soutěže 
a atrakce pro děti. V případě nepříznivého 
počasí proběhne oslava o den později, v 
neděli 3. 5. 2009.

4. května od 8.30 a 11 hodin
Kulturní dům
TĚŽŠÍ JE SKONČIT, NEŽ ZAČÍT
Pořad se zabývá problematikou užívání 
drog. Určeno pro ZŠ a SŠ. 

4. a 5. května v 19 hodin
Kino Svět
VÉVODKYNĚ
USA, Anglie, Itálie, Francie, Dánsko 2008, 
110 minut, české titulky. Mládeži přístup-
né
Vstupné: 70,- Kč

6. a 7. čtvrtek v 16.00 a 18.00 hodin
Kino Svět
PŘÍBĚH O ZOUFÁLKOVI
USA 2008, 93 minut, český dabing.
Mládeži přístupné
Vstupné : 40,- Kč

7. května od 18 hodin
Zámek
IRSKÝ VEČER 
Vstupné 80,- Kč.

8. května od 19 hodin 
Kulturní dům
TANEČNÍ PRO DOSPĚLÉ 

8. května od 13 do 19 hodin
Zámek
ZÁMECKÁ SLAVNOST
Vstupné 20,- Kč

9. května v 17.30 a 20 hodin
Kino Svět
MILIONÁŘ Z CHATRČE
VB/USA 2008, 120 minut, české titulky. 
Mládeži do 15 let nepřístupné
Vstupné: 70,- Kč 

do 7. května od 9 do 12 hod
DDM Klubíčko
VÝSTAVA NO BULLIES FASHION

do 6. června
Galerie Kryt
VÝSTAVA  ADOLFA  BORNA

28. dubna v 18 hodin
Kino Svět
SEX DRIVE
USA 2008, 109 minut, české titulky.
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 65,- Kč 

30. dubna od 15.30 hodin
Náměstí Dr. E. Beneše
STAVĚNÍ MÁJKY

30. dubna od 19 hodin 
Kulturní dům
TANEČNÍ PRO DOSPĚLÉ

30. dubna od 18 hodin
Zámek
ZADÁNO PRO DÁMY - 5

30. dubna od 17 hodin
Sala terrena
REJ ČARODĚJNIC
Pořádá DDM Volňásek

1. až 31. května
Městská knihovna – minigalerie
VÝSTAVA FOTOGRAFIÍ
VĚRY PODBĚHLÉ 

1. května od 13 hodin
Zámecký park
OSLAVY 1. MÁJE - SVÁTKU PRÁCE
Pořádá MV KSČM

1. května od 13 do 17 hodin
Zámek
PROBOUZENÍ SKŘÍTKŮ
Vstupné 20,- Kč

1. května od 17 hodin
Galerie Thun
JARNÍ SALON
KLÁŠTERECKÝCH VÝTVARNÍKŮ

1. května od 19 hodin 
Kulturní dům

KAM  ZA  KULTUROU ...

Že si do městské knihovny můžete zaskočit 
na bezplatný internet, to snad už ví v Kláš-
terci každý. Bohužel, počítače, na kterých byl 
poskytován, nebyly – mírně řečeno – nej-
mladší, a tak práce s internetem často vázla. 
To rozhodně nebylo proto, že bychom si řekli: 
„Mají to zadarmo, tak do toho nebudeme 
investovat“. Jenomže prostě knihovní systém, 
jehož obnova probíhala vloni, je pro knihov-
nu životně důležitý a jeho počítače byly ještě 
starší než ty internetové. 
Líné mašiny jsou už ale minulostí. Minu-
lý měsíc byly do čítárny osazeny dvě PC 
s naprosto moderní konfi gurací a nesrovna-
telně vyšším výkonem. Navíc se zde objevila 
barevná laserová tiskárna, která nahradila 
stávkující inkoustovou technologii. Také počí-
tač v oddělení pro dospělé byl zmodernizován. Do oddělení pro děti a mládež, kde byly PC vyměněny před dvěma roky, takže 
svým výkonem vyhovují, přibude ještě jeden nový. Poptávka je zde přeci jen vyšší a dvě stanice již nápor nestíhaly. Jakmile 
bude vyroben stůl, PC bude ihned připojeno. „VEŘEJNÝ INTERNET – RYCHLEJI“ si určitě přijďte vyzkoušet…                    -M.Biša-

Knihovna - veřejný internet – rychlejiKnihovna - veřejný internet – rychleji

AUTOSLUŽBY Vítězná 268
431 51 Klášterec nad Ohří

Stanislav
Jan

BOBO
BRBR

HÁČ
EJCHA

S. BOHÁČ - mob.: 602 749 878           J. BREJCHA - mob.: 724 064 787

 Opravy vozidel
 Tažná zařízení
 Výměna autoskel
 Příprava na STK
 Zprostředkování ME a STK
 Prodej náhradních dílů

     včetně autobaterií

II. kolo grantů                                  
Město Klášterec nad Ohří vyhlašuje II. 
kolo grantů na podporu kulturní činnos-
ti z rozpočtu města Klášterec nad Ohří 
na rok 2009. Cílem II. okruhu s názvem 
Barvy léta je oživit letní nabídku kultur-
ních akcí s důrazem na hudbu, divadlo, 
tanec, výstavy, sympozia, přehlídky, vol-
nou tvorbu apod. Kulturní akce, ke kte-
rým se vztahuje II. okruh udílení grantů, 
musí proběhnout v termínu od 30. červ-
na do 30. září 2009. Ve II. okruhu grantu 
kultury může žadatel získat až 50% cel-
kových nákladů kulturní akce, max. výše 
příspěvku je 50 000,-Kč. 
Příjemci mohou být fyzické osoby s trva-
lým bydlištěm v Klášterci nad Ohří a jeho 
spádových obcích a právnické osoby 
se sídlem na území města Klášterec 
nad Ohří. Zásady pro udělování grantů 
na podporu kulturní činnosti včetně 
potřebných formulářů naleznete na 
webu města 

www.klasterec.cz 
(Městský úřad - Formuláře - Odbor kul-
tury) nebo si je můžete vyzvednout 
osobně na pracovišti odboru kultury 
(objekt turistického informačního cent-
ra pod radnicí). 

Žádost o udělení grantu můžete ode-
vzdávat nejpozději do 30. května 2009 
osobně na podatelně Městského úřa-
du v Klášterci nad Ohří nebo je zaslat 
poštou či elektronicky. Doporučujeme 
konzultaci Vašich žádostí s odborem 
kultury, marketingu a cestovního ruchu 
v úředních hodinách, tj. st a pá od 8.30 
do 17.00 hodin, tel. 474 376 431. O výši 
příspěvku rozhoduje na návrh komise 
kultury, marketingu a cestovního ruchu 
zastupitelstvo města.

Slet velkých i malých čarodějnic se uskuteční  30. dubna v 17:00 hodin 
u zámku, kde si vyzvednete platné letecké průkazy. Připraveny jsou 

soutěže, občerstvení, hudební skupina LasPegas a velký táborák. 
Vstup pouze v maskách. Počet leteckých průkazů je omezen !!

DDM Volňásek a Zámek Klášterec nad Ohří vás zve na

Domov pro seniory je v Klášterci nad Ohří 
v provozu již 14 let. Během tohoto období 
prošel velkými stavebními úpravami. Naším 
cílem je neustále zvyšovat péči o seniory, kteří 
dožívají v našem domově. Chceme, aby prožili 
zbytek života v hezkém prostředí, kde by byly 
naplňovány jejich fyzické i psychické potřeby a 
to hlavně podporou soběstačnosti. Vzhledem 
k tomu, že samotný Domov pro seniory byl 
přebudován z normální panelové zástavby, 
stále se potýkáme u většiny bytových jed-
notek v domově s nevyhovujícím sociálním 
zařízením, což mnohé uživatele omezuje 
v jejich soběstačnosti a aktivitě. Ráda bych 
tímto vzpomněla na vstřícnost Skupiny ČEZ, 
která v průběhu tří let přispěla Městskému 
ústavu sociálních služeb na vybudování čtyř 
bezbarierových soc. zařízení a to v částce 365 
tisíc korun. Dále jsme měli možnost zakoupit 
elektrický zdvih v částce 250 tisíc korun, který 
velmi pomohl nejen těžce imobilním k bez-
bolestnému přesunu, ale odstranil částečně i 
fyzické zatížení zaměstnanců v přímé obsluž-
né péči. Cítím povinnost poděkovat touto ces-
tou Skupině ČEZ za lidský přístup k potřebám 
našich starších spoluobčanů. 

Za MÚSS Věra Bobisudová

Napsali jste do redakce ...

Pronajmu byt 1+3 v Klášterci, 
Komenského ulice. 
Cena Dohodou 
Tel.: 602 427 096

ŘÁDKOVÁ

INZERCE

V rámci zlepšování podmínek na kláštereckém zámku je pro návštěvníky od poloviny 
dubna přichystána novinka.  Ve snaze „zateplit“ zámek a přiblížit ho rodinné atmosféře,  
nechal ředitel zámku Ing. Hybner nainstalovat  na vstupních chodbách a schodech do 
1. patra zbrusu nové běhouny. Jejich zlatohnědá barva je příjemná už na první pohled a 
běhouny dodávají zámeckým chodbám příjemný pocit domácího prostředí. Nejsou však 
nataženy jen ve vstupních prostorách, ale také v galerii Thun a v protilehlé chodbě, kde by 
měla do budoucna vzniknout nová expozice mineralogie. 
„Každý, kdo si pamatuje holé chodby, hned na první pohled uvidí, že tím zámek získal na kráse,“ 
spokojeně konstatuje ředitel Hybner.  „Tím ale nechceme skončit. Běhouny by byly potřeba i 
v expozicích a to je přibližně stejná trasa - cca 120 metrů. Budeme opět jednat s partnery fi rmy 
Breno a Tichý, kteří v rámci smlouvy o spolupráci nové koberce zdarma poskytli a instalovali. 
Město Klášterec ani zámek tato akce nestála ani korunu!! Chtěl bych jim z tohoto místa jmé-
nem svým i jménem návštěvníků zámku poděkovat.“                                                                                -rony-

Zámek získal zdarma nové koberceZámek získal zdarma nové koberce
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 Nové číslo vyjde 19. června 2008

Uzávěrka příštího čísla je
11. 6. 2008
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    Tiskárna CANON PIXMA MP190

Cena: 1.355,- Kč s DPH

Print/Scan/Copy
4800x1200 dpi
Bezokrajové fotografi e
Systém ChromaLife100
Skener s rozlišením 600dpi
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Jako každý rok touto dobou proběhla v 
pátek 24. dubna valná hromada HC Kláš-
terec nad Ohří, kde se prodloužil mandát 
výkonného výboru a revizní komise. 
Valná hromada vyhodnotila uplynulou 
sezonu jako zdařilou, ve které se nám 
podařilo rozpracovat dále spolupráci 
3K. Klášterec nad Ohří se stává jakou-
si farmou Chomutova a Kadaně, což 
zapadá do systému přípravy mladých 

hokejistů v rámci okresu. Ověřili jsme si, že další možnosti nejlep-
ších kláštereckých odchovanců se potvrdily. Klášterečtí odchovanci 
nastupují pravidelně v Kadani a Chomutově v extralize dorostu, juni-
orů, nižších mančaftů i „A“ mužstev. V polovině sezony přešlo devět 
hráčů z 8. a 9. třídy do KLH, do lepší soutěže, kde všichni hrají prim. 
Je to důkaz toho, že 3K funguje dobře. Možnost přechodu do vyšší 
soutěže je pro kluky velkou motivací.  Junioři získali v letošní sezóně 
2. místo. Ostatní mládež se pohybuje výsledkově v druhé polovině 
tabulek, ale je třeba si uvědomit, že v našich družstvech jsou hráči 
o rok až o dva mladší než v okolních městech. V přípravce probíhá 
nábor nových hráčů a i když je málo dětí, daří se naplnit mužstva. 
Po stránce fi nanční byla právě skončená sezóna vyrovnaná. Obrat 
klubu činil cca 5 milionů korun a byl asi o 5 % vyšší. Z těchto peněz 
fi nancuje klub činnost 11 družstev. Pro příští sezónu nám zůstávají 
stejné úkoly. Budeme dále vylepšovat spolupráci v rámci 3K zejména 
v souvislosti s hostováním hráčů při střídavých startech. Novinkou 
bylo v letošní sezóně otevření tréninkového centra v Chomutově, 
jediné svého druhu v Evropě. Hráči zde mají k dispozici tzv. skatemill 
– bruslařský trenažér, který umožňuje odstranit některé špatné návy-
ky při bruslení a to nejen v útlém věku, ale i později. 
Nejlepšími hráči klubu byly v této sezóně vyhodnoceni útočník 
Martin Pipota ze 4. třídy, obránce Ondřej Blažek z juniorky a brankář 
Pavel Dvořák z 9. třídy. Všem gratulujeme a přejeme další úspěšnou 
budoucnost v hokeji. Musíme také pochválit fanoušky, kteří byli v 
této sezóně rozhodně aktivnější a jejich řady se rozrostly. Vedení HC s 
nimi bude dále intenzivně spolupracovat, tak abychom tohoto tzv. 6. 
hráče na ledě podpořili. Jako každý rok musím poděkovat také rodi-
čům mladých hokejistů a všem funkcionářům, bez jejichž práce by 
nemohl hokej v Klášterci existovat.              Sportu zdar a hokeji zvlášť. 

Ing. Stanislav Stehlík, předseda HC

Karatista Novotný získal bronz na Mistrovství Evropy

Sportovní zpravodajství vám
přinášíme společně s :

Na konci března přivezli klášterečtí 
zápasníci zlatou a stříbrnou medai-
li z mezinárodního turnaje, který se 
konal v Ostravě. V konkurenci dvou 
set jedenácti zápasníků uspěli Václav 
Šimonovský a Antonín Wirkner.
Václav Šimonovský nenašel v kate-
gorii do 60 kilogramů přemožitele a 
nakonec získal zlatou medaili. „S jeho 
výkonem jsem spokojený,“ hodnotil své-
ho svěřence trenér  Vasil Želev. „Nacvi-
čovali jsme novou taktiku a on dokázal 
splnit všechno, co jsme se domluvili a 
vyhrál všechny zápasy před limitem. 
Dokázal, že je fyzicky i psychicky dobře 
připravený.“ Také s výkonem Antonína 
Wirknera byl klášterecký trenér spo-
kojený. Wirkner skončil na druhém 
místě v kategorii do 66 kilogramů, 
když ve fi nále prohrál se zápasníkem, 
který byl už dvakrát mistrem republi-
ky. Na začátku dubna se tři klášterečtí 
zápasníci zúčastnili turnaje mladšího 
žactva v České Lípě. Vynikajícího úspě-
chu dosáhla Dagmar Vaňková, která 
se zápasu věnuje teprve půl roku a 
už získala na tomto turnaji bronzovou 
medaili. „S jejím výkonem jsem velmi 
spokojený,“ rozplýval se trenér Želev. 
„Trénuje velmi krátce a už získala pro náš 
oddíl medaili. Na začátku její kariéry je 
to velký úspěch.“
Dva další mladší žáci, kteří se turnaje 
zúčastnili, navštěvují zápasnický oddíl 
jen krátce, ale podle názoru trenéra 
v budoucnu nějaké medaile určitě také 
získají.

Zápasníci bodovali
v Ostravě i České LípěV polovině března se klášterečtí karatis-

té zúčastnili Národního poháru v Praze. 
Ze všech zúčastněných si nejlépe vedl 
Ondřej Novotný, který ve své juniorské 
kategorii zvítězil. Zároveň si poprvé 
ve své kariéře karatisty vyzkoušel boj 
v kategorii seniorů a hned skončil na 
druhém místě.
„Rozhodně to byla zajímavá zkušenost,“ 
svěřil se po závodech klášterecký kara-
tista. „Konkurence v seniorech je daleko 
větší než v juniorech. Sice jsou to už starší 
pánové, rychlost je trochu omezená. Ale 
zase taktika a agresivita je tam daleko vět-
ší, takže to pro mě bylo hodně zajímavé.“
Klášterečtí karatisté se zúčastnili Národ-
ního poháru také v dalších kategoriích. 
V mladších dorostenkách skončil kata 
tým ve složení Zuzana Struková, Lucie 
Skoupilová a Martina Kůsová na dru-
hém místě. V individuálním kata skon-
čila Zuzana Struková na šesté pozici. Ve 
starších dorostencích se kláštereckým 
příliš nedařilo. V kumite skončil Michal 
Levý na čtvrtém a Štěpán Krejčík na 
sedmém místě. Bára Malčánková sou-
těžila současně v kategoriích starších 
dorostenek a juniorek. V kata star-
ších dorostenek skončila na druhém, 
v kumite stejné kategorie na čtvrtém 
místě. V juniorkách se však tolik nedaři-
lo a v kata se Bára Malčánková umístila 
na páté pozici.
„Mladší dorostenci mě trochu zklama-
li,“ hodnotil výkon svých svěřenců na 
turnaji trenér Josef Patík. „Starší dorost 
si stále drží svá umístění, akorát mě mrzí 
kumite, které by mohlo být lepší. Největ-
ší radost mi pochopitelně dělá Ondra 
Novotný, který po dlouhé době vyhrál 
kumite juniorů a v seniorech byl druhý, 
což je úplně super.“

  Nokia 5800 XpressMusic

displej: 3,2‘‘, aktivní TFT, 360 × 640, 16 mil. barev 
sítě: GSM (850/900/1 80 0/1 900 MHz), 3G, GPS 
konekt.: microUSB, Bluetooth (A2DP), infraport,
WIFI 802.11bg / 5-in-1 / SD
operační systém: Symbian 9.4 S60 5th
Edition přehrávač hudby, rádio, 3,5mm jack
fotoaparát: 3MPx video (640×480),autofocus,blesk
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Cena: 7.495,- Kč s DPH
ilustrační foto

telefon: 474 721 311 | e-mail: obchod@kabel1.cz | www.kabel1.cz

Výpočetní technika

Sportovní 674
431 51 Klášterec nad Ohří

Kontaktní údaje

tel: 474 721 311
fax: 474 721 310

email: obchod@kabel1.cz

Po - Pá

09:00 - 12:00
13:00 - 17:00

So

09:00 - 12:00

Internet

Příčná 550
431 51 Klášterec nad Ohří

Kontaktní údaje

tel: 474 721 312
gsm: 605 291 017

email: oudova@kabel1.cz

Po - Pá

09:00 - 12:00
13:00 - 17:00

HOT-line internet

24 hod / den
gsm: 777 635 619

U všech PC sestav a notebooků zakoupených u násU všech PC sestav a notebooků zakoupených u nás
poskytujeme odborný servis  a poradenství.poskytujeme odborný servis  a poradenství.

INSTALACE POČÍTAČE U VÁS ZDARMA.

  KONTAKTY

* nabídka je platná od 24.4. do 8.5. 2009 nebo do vyprodání zásob *

Běžná cena:  9.800,- Kč s dph

připojení přes USB 2.0 •

Cena: 2.049,- Kč s DPH
ilustrační foto

   WD externí hdd 320GB USB 2.5“
Uhelné sklady

Petr Gregor
Klášterec nad Ohří (sklad Ciboušov)

Mostecké uhlí:               
OŘECH 2            180,- /q
OŘECH 1            265,- /q
KOSTKA             272,-  /q

Jarní ceny uhlíJarní ceny uhlí
od 1. 4.  2009od 1. 4.  2009

Dále nabízíme:               
BRIKETY

PALIVOVÉ DŘEVO
PÍSKY, ŠTĚRKY

Skládání pásovým dopravníkem
dle možností za 300,- Kč.

Ceny uhlí jsou  uvedeny při objed-
návce od 30q včetně dopravy a  DPH.

Nad 30 km účtujeme dopravu.

Objednávky na telefonu 723 651 880
Po - Pá 8.00 - 16.00 hodin

Děkujeme těm zákazníkům, kteří objed-
návky neodkládají na poslední chvíli.

www.uhelneskladypetrgregor.wgz.cz

DOMÁCÍ PRÁCE

KETLOVÁNÍ

NABÍZÍM

737 778 633

Podobně spokojený mohl být trenér také s výkonem Ondře-
je Novotného na mistrovství Evropy, které se konalo od 3. do 
5. dubna v nizozemském Maastrichtu. Spolu s dalšími dvěma 
spolubojovníky skončil Novotný v juniorské kategorii kumi-
te týmů na třetím místě. O postup do fi nále prohráli chlapci 
s budoucími mistry z Běloruska. 
„Zúčastnit se mistrovství Evropy je čest a vyhrát bronzovou medai-
li je super,“ rozplýval se nad Novotného výkonem trenér Patík. 
„Ale já už se těším na to, až jednou Ondra získá medaili také v indi-
viduálním kumite.“
Podobně hodnotil svůj výkon také karatista Novotný.  „V kumite 
individuálu se mi to opravdu moc nepovedlo. Ve druhém kole jsem 
znervózněl a prohrál jsem kvůli vlastní chybě. Naopak v kumite 
týmů se nám dařilo velice a zaslouženě jsme získali bronz.“

FK Klášterec – SK Černovice  7 : 3 ( 3 : 1 )
V šestnáctém kole 1. B třídy krajského přeboru přivítali klášterečtí 
fotbalisté na svém hřišti celek SK Černovice. V prvním jarním utkání 
na domácím hřišti chtěli potvrdit suverénní pozici v soutěži a dovr-
šit rok, ve kterém zatím prohráli jediný zápas. A povedlo se jim to 
měrou vrchovatou. Vyhráli 7:3 a upevnili si svou pozici na čele tabul-
ky 1. B třídy.

Lenešice – FK Klášterec  0 : 2 ( 0 : 2 )
Klášterečtí fotbalisté neprohráli ani následující utkání na hřišti Lene-
šic, což znamená, že v průběhu uplynulého roku prohráli jediný 
zápas a suverénně vedou tabulku 1. B třídy krajského přeboru.

Fotbalové áčko prohrálo během
uplynulého roku jediný zápas

Hořkost porážky poznali
fotbalisté až z Havraní

FK Klášterec  - Havraň 0 : 3 ( 0 : 2 )
Jednou to přijít muselo. Škoda, že zrovna na domácím hřišti, ale za 
dosavadní výkony lze hráčům jeden výpadek určitě odpustit. 

Výsledky dalších utkání kláštereckých fotbalových celků:

Muži B
SK Jirkov – FK Klášterec B  2 : 1 ( 0 : 0 )
FK Klášterec B – Místo  4 : 0 ( 1 : 0 )

Dorost
Kyjice - FK Klášterec  2 : 5 ( 1 : 4 )
FK Klášterec – Spořice  3 : 2

ilustrační foto

   Nokia 6300

QVGA displej 16,7 mil. barev
2 Mpix fotoaparát
Hudební přehrávač
Kryt z nerezové oceli
Slot pro pam. karty
Stereo FM rádio
Bluetooth 2.0 s A2DP

•
•
•
•
•
•
•

Cena: 3.295,- Kč s DPH

připojení přes USB 2.0
FreeAgent Desk USB 2.0 
- 500GB, 8MB
7200RPM, 3.5`

•
•

•

ilustrační foto

  SEAGATE externí hdd 500GB 

Cena: 1.822,- Kč s DPH
Původní cena:  2.179,- Kč s dph

Původní cena:  3.590,- Kč s dph


